



BOGAFJELL SYKLEKLUBB
Begjære - Engasjere - Inkludere

Bogafjell Sykleklubb Protokoll fra Styremøte 4 / 2025 – mandag 28. april

Sted og tid: Sandnes Sparebank Arena

Til stede:

Leder:	Tor Anders Skjæveland
Nestleder:	Jørn-Atle Borsheim
Styresekretær:	Janne Heggebø
Kasserer:	Sveinung Hetland
Styremedlem Sportslig:	Sveinung Boga
Styremedlem Arrangement:	Bjørnar Strandberg

Agenda

- Gjennomgang referat /protokoll / aksjonspunkter fra styremøte 10.03.2025
- Årshjulet
- Ride the North
- Status medlemsliste / medlemmer
- Status Økonomi
- Sandnes Arena – Arena Sponsor?
- Status Sponsorer 2026 – 2028
- **Sportslig Utvalg**
 - Fellestreninger
 - Initiativ Gruppetto- Status
 - Mosjonistene
 - BSK 600 - Evaluering
 - Colorline-rittet – status
- **Arrangement 2025**
 - Jæren Gran Fondo 2025 - Evaluering
 - Tour of Norway – Dugnadsplan
 - Treningstur med avslutning grill / pizza i Melshei
 - Dugnadsplan
- **Barn / Unge**
 - Aktiviteter 2025
 - Astrid kommer med innspill til agenda

Eventuelt:

Innkjøp av premier/ årets ildsjel

Sak 1 Gjennomgang av referat/ protokoll/ aksjonspunkt fra møte 10.03.25

Referat og aksjonsliste er gjennomgått, enkelte aksjonspunkt jobbes videre med i dagens styremøte. Protokoll godkjennes og legges ut på nettside.

Vedtak: Protokoll godkjennes og legges ut på klubbens nettside.

Sak 2 Årshjulet

Oppgavene i Årshjulet dekkes av dagens agenda.

Sak 3 Ride the North

Planleggingen går godt, og det meste er i rute. Vi har fått en liten oppdatering fra Lars Madland reiser, som vi bruker som arrangør. Deltakerne er fordelt på 2 hotell, men vil spise frokost på samme hotell begge dager. Buss er bestilt, det er laget plan for utdeling/ tilpasning av sykler, og det gjenstår nå mindre detaljer. En grovplan er laget for søndagen, hvor det kan være aktuelt å velge forskjellige alternativ; tur, evt. omvisning på Balmoral og i området.

Hotellet kan også tilby lunch ved ankomst, og middag kveld etter Ride the North. Vi innhenter priser her, og tar endelig beslutning om komplett opplegg i neste styremøte.

Sak 4 Status medlemsliste

5 nye medlemmer siden sist styremøte, vi er nå 185 medlemmer.

Sak 5 Økonomi

Ingen store endringer. Kasserer oppdaterer regnskap og presenterer for neste styremøte, der også Kontrollutvalget deltar.

Sak 6 Rogaland Sparebank Arena/SA

Det ble holdt styremøte i SA 31.03.25 og i referat derfra fremgår det at de ligger foran planen i forhold til å innhente ekstra 200000 i frie midler. Det mangler pr. 31.03.25 65000 i forhold til oppsatt mål. Både utleie og bruk av skøytemølle har økt

og gitt inntekter. Noen leietakere har allerede signalisert at de vil komme tilbake ved seinere anledninger.

Markedsgruppen jobber videre, bl.a. med å se på hvor en kan søke støtte, og har bl.a. fått midler til utskifting av utdaterte lysrør.

I sist styremøte ble det fremmet forslag om å kjøpe plass for skilt for Bogafjell Sykleklubb over skytebanen og også på containeren vår. Dette for ett dobbelt formål, reklame for klubben vår gjennom tydelig å vise hvor klubben holder hus, og dermed også bidra ekstra til drift av huset. Dette ble tatt med videre til daglig leder for å se om det var en reell mulighet. Det ble tatt imot positivt, og etter diskusjon om ulike muligheter for skilting går vi inn for at klubben går for dette, og tar kostnaden med skilt pluss betaler Rogaland Sparebank Arena/SA kr. 15.000 pr. år i 3 år. Endelig vedtak fattes i neste møte, når vi har en plan/ pris på kostnad av skilt.

Sak 7 Status Sponsorer

Arbeidet med å få sponsorer til neste periode er allerede i gang. Alle er kontaktet, og alle unntatt 1 er positive til å være med videre. Hvorvidt alle er med videre eller ikke vil ha konsekvenser for klubben, både med hensyn til klubbens inntekter og også i forhold til design av draktene våre. Designet et forholdsvis nytt, og flere nye medlemmer har nettopp kjøpt nye drakter.

Etter diskusjon går vi inn for at det jobbes videre med å beholde alle sponsorene. Dersom vi får sponsor som per i dag ikke ønsker å bli med videre, i tale, ønsker vi også å tilby ett nytt alternativ for sponsing. Om dette ikke lykkes, vil vi beholde draktdesignet som det er, med evt. mindre justeringer av plassering av logoer.

Foreløpig jobber vi ikke med å skaffe nye sponsorer, dette vil medføre nye drakter, men søker heller å få inn tilskudd som har form av gaver til klubben. Endelig vedtak om drakter fattes etter at det er klart hvem som blir med videre.

Sak 8 Sportslig Utvalg

Fellestorene: Disse går sin faste gang, noen nye er med, men mest de «gamle». Det er en uttalt holdning at en kan dele inn i 2 grupper ved behov, og/ eller at rute legges opp slik at en kan hoppe av underveis.

Mosjonistene: Har også begynt utetrening tirsdagene. Har vært ca 10 stykker de siste gangene.

Grupettoen: Det ble nylig avholdt møte for å trekke flere til denne gruppen. Det var godt oppmøte, god stemning og ble rekruttert flere til å «dra» gruppen. I møtet ble det også bestemt at tirsdag 17.30 var god dag og tidspunkt for fellestrening. Akkurat nå oppleves det likevel som litt «tungt» å få gruppen i gang, men vi prøver likevel å opprettholde tilbudet om fast trening da, slik at muligheten får «satt» seg.

BSK600: Årets BSK600 hadde stor oppslutning, hele 37 medlemmer deltok på lørdagen. Det kan virke lurt å bare fastsette tidspunkt, og holde fast på dette uansett vær. Dette er først og fremst Ekspressen sitt arrangement, og dersom andre skal delta må det være på deres premisser. Dersom noen ønsker å ha med andre enn klubbens medlemmer på dette arrangementet, må det i fremtiden avklares på forhånd.

Traseen ble valgt ut fra været, dette medførte 2 skumle hendelser. Erfaringen er da at med så stort antall deltakere/ mer trafikkert vei bør en gjerne splitte opp i 2 grupper både for å ivareta egen sikkerhet, og å vise hensyn i trafikken.

Color Line: All logistikk går etter planen, tilhenger er på plass, og kan stå hos Jørn-Atle, bil er leid fra torsdag, varebilen kan være med til Hovden, følgebil er ordnet, antall hotellrom er justert ned, men har fremdeles noe ekstra, med mulighet for avbestilling, middag er bestilt på hotellet. Neste steg er å legge ut i Spond når sykler skal leveres inn for lasting.

Sak 9 Arrangement 2025

Jæren Gran Fondo 2025: Foreløpig inntrykk er at dette var en kjempedag for de fleste oppmøtte. Det var god oppslutning tross mange store andre arrangement i

distriktet denne helga. Det var også konfirmasjonshelg for mange. Det er likevel ønskelig å endre dato noe til neste år.

Det var 248 betalende deltagere, kr. 24800,- kom inn på Vipps i påmeldingsavgift, og Team Rynkeby melder at de har fått inn kr. 21.000,- fra sitt salg. Etter konferering med TOSK som er medarrangør, overføres hele beløpet, kr. 24.800 til Team Rynkeby. Dette anses som årets bidrag til veldedige formål i henhold til våre vedtekter.

Deltakerne meldte seg på i tidspuljer, og målet er at puljeførerne skal holde den farten som er satt, og at dette må kommuniseres tydelig. Eventuelle ryttere som ønsker å sykle raskere enn oppsatt tid, må heller «slippes løs på egen hånd» enn dra opp farten på resten av gruppen.

For å kunne kommunisere tydelig hva oppgavene til puljeførerne er må vi i fremtiden få navn på alle puljeførere, dette gjelder spesielt grupper utenfor klubben som har meldt seg på som egne grupper. Nå sjekkes snittfarten puljeførerne har holdt, og så tas det eventuelt en prat deretter. Det ble også meldt god erfaring med 3 puljeførere i en gruppe.

Start og avslutnings sted var i år flyttet, og det opplevdes som dette fungerte godt, og det gir også mulighet for nye traseer. Dette tas med videre i evalueringen for fremtidige arrangement.

Alt i alt virker det som ett veldig godt gjennomført arrangement, og som vi håper er kommet for å bli.

Det innkalles til ett evalueringsmøte mellom medarrangørene, TOSK og Team Rynkeby som gjør en endelig evaluering.

Vedtak: kr. 24800 som kom inn i påmeldingsavgift overføres i sin helhet til Team Rynkeby.

Tour of Norway/ dugnad: Vi har nå 5 vakter på dugnad lørdag/ og 22 vakter på søndagen.

Treningstur med avslutning sosialt i Melshei: I år som i fjor planlegges en sosial event som en treningstur hvor det avsluttes med pizza på klubbhuset. Dato settes til 14.05.25 kl. 19.30.

Vedtak: Klubben holder Bike/ Pizza kveld i Melshei 14.05.25

Dugnadsplan: Alle dugnader er godt bemannet, men vi har fremdeles noen medlemmer som kan «plukkes». Det er mulig det blir 2 dugnader på klubbhuset.

Sak 10 Barn/ Unge

Representant for barn/ unge deltok ikke i styremøte, men vil melde inn dersom noe er aktuelt fremover.

Sak 11 Eventuelt

Premie årets ildsjel 2024, og fremtidige påskjønnelser i henhold til vår praksis: Figgjo Fajanse ønsker at vi kjøper inn flere premier om gangen, og det tas en gjennomgang over hva som kan være aktuelt for de nærmeste årene i mai møtet. Fat for årets ildsjel 2024 kjøpes inn.

Neste styremøte: 19.05.25 kl. 19.30 i Rogaland Sparebank Arena

Referent: Janne Heggebø